

et Zand, du Corps de Nobles de la Province d'Hollande et de Westfrise, Hooghèemrade de Rhyndlande, &c. Gerard Arnoud Hasselaer, Bourguemaitre et Conseiller de la Ville d'Amsterdam, Directeur de la Compagnie des Indes Orientales; Jean Baron de Borsele, premier Noble et Représentant la Noblesse dans les Etats au Conseil et à l'Amirauté de Zelande, Directeur de la Compagnie des Indes Orientales; Onno Zwier de Haren, Grietmann de Westellingwert, Conseiller Député de la Province de Frise, et Commissaire General de toutes les Troupes Suisses et Grisonnes au Service des dits Seigneurs Etats Generaux, et Deputés respectifs en l'Assemblée des Etats Generaux, et au Conseil d'Etat, de la Part des Provinces de Hollande et de Westfrise, de Zelande et de Frise.

Le serenissime Duc de Modene, le Sieur Comte de Monzone, son Conseiller d'Etat, et Colonel à son Service, et son Ministre Plenipotentiaire auprès de sa Majesté très Chretienne.

La serenissime Republique de Genes, le Sieur Francois Marquis Doria.

Les quels après s'être dûment communiqué leurs Pleins-pouvoirs en bonne Forme, dont les Copies sont ajoutées à la Fin du present Traité, et avoir conféré sur les divers Objets que leurs Souverains ont jugé devoir entrer dans cet Instrument de Paix Generale, sont convenus des Articles dont la teneur s'ensuit.

and West Friesland, Hoog-Heemrade of Rhyndland, &c. Gerard Arnoud Hasselaer, Burgo-master and Counsellor of the City of Amsterdam, Director of the East-India Company, John Baron of Borsele, First Noble and Representative of the Nobility in the States, in the Council and Admiralty of Zeland, Director of the East India Company; Onno Zwier Van Haren, Grietman of West-Sterlingwert, Deputy-Counsellor of the Province of Friesland, and Commissary General of all the Swiss and Grison Troops in the Service of the aforesaid States General, and respective Deputies in the Assembly of the States General, and in the Council of State, on the Part of the Provinces of Holland and West Friesland, Zealand, and Friesland.

The most Serene Duke of Modena, the Sieur Count de Monzone, his Counsellor of State, and Colonel in his Service, and his Minister Plenipotentiary to his most Christian Majesty.

The most Serene Republick of Genoa, the Sieur Francis Marquis Doria.

Who, after having communicated their Full Powers to each other, in due Form, Copies whereof are annexed at the End of this present Treaty; and having conferred on the several Objects, which their Sovereigns have judged proper to be inserted in this Instrument of General Pacification, have agreed to the several Articles, which are as follow.

Article I.

Article I.